
P R O T O K Ó Ł     

z posiedzenia Komisji Finansowo- Budżetowej 

W  dniu 16 grudnia  2009 r.

SE-PO. 0063-2-11/09

Obecni : 

1. Grażyna Strączek -Przewodnicząca – obecna
2. Ireneusz Gawroński- Z-ca Przewodniczącego- obecny
3. Marcin Musiał- nieobecny
4. Jolanta Moćko- obecna
5. Wiesław Konderak- obecny
6. Andrzej Świątek- obecny
7. Władysław Oczkowicz- obecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Urszula Polak-Wałek- Skarbnik Miasta, Anna Ślagórska- Zastępca Burmistrza Miasta, Marcin Łazarz- 
Inspektor Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej, Zofia Bazańska- Radna

Posiedzenie Komisji prowadziła :

Przewodnicząca Komisji Grażyna Strączek

Porządek posiedzenia:

1. Zaopiniowanie Budżetu Miasta na 2010r.
2. Analiza wniosków Komisji Finansowo- Budżetowej i stopnia ich realizacji za 2009r.
3. Przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2010.
4. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
5. Sprawy bieżące.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Przechodzimy  do  omówienia  budżetu  miasta  na  2010r.,  proszę  panią  Skarbnik  o  
wprowadzenie.

- Otwieram dyskusję.

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Dokonuje  wprowadzenia  do  budżetu  miasta  na  2010r.,  odczytuje  opinię  RIO,  która  jest  
pozytywna. 



Dyskusja nt: Budżetu Miasta na 2010r.

W dyskusji udział wzięli:

1. A. Świątek - Członek Komisji
2. U. Polak- Wałek - Skarbnik Miasta
3. A. Ślagórska - Zastępca Burmistrza Miasta
4. I. Gawroński - Zastępca Przewodniczej Komisji
5. W. Oczkowicz - Członek Komisji
6. G. Strączek - Przewodnicząca Komisji

Przewodnicząca odczytuje wnioski i opinię Komisji dot. projektu budżetu miasta na 2010 rok:

1. 7 mln zł uzyskane ze sprzedaży nieruchomości – przeszacowane, obawa, że tej kwoty nie 
uzyskamy.

2. Zwiększy poziom inwestowania w „dzielnicy” Piaski.
3. Przygotować program dot. sprzedaży gruntów pod budownictwo mieszkaniowe- indywidualne, 

niezorganizowane. 
4. Przygotować  wykaz  nieruchomości  przeznaczonych  do  sprzedaży  ze  wskazaniem  ilości 

planowanych mieszkań do zbycia.
5. Przygotować wykaz średnich płac nauczycieli w szkołach podstawowych i gimnazjach.
6. Przekazać 30 zł za zajęcia pozalekcyjne ( koła zainteresowań) prowadzone przez nauczycieli. 

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

− Proszę o przegłosowanie projektu budżetu miasta na 2010 rok.
− Kto jest za?

GŁOSOWANIE 

5 za
0 przeciw
1 wstrzymał się

Przewodnicząca  stwierdziła,  że  projekt  budżetu  miasta  na  2010  rok  został  pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Przechodzimy do omówienia projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2009 
rok.

Radny A . Świątek wniósł by burmistrz przygotował informacje na sesje o stanie przygotowań miasta  
do zimy.



Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2009 rok, autopoprawkę  
oraz zmiany w wieloletnim planie zagospodarowania przestrzennego.

Dyskusja nt: projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2009 rok.

W dyskusji udział wzięli:

1. A. Świątek - Członek Komisji
2. G. Strączek - Przewodnicząca Komisji
3. J. Moćko - Członek Komisji
4. A. Slagórska - Zastępca Burmistrza Miasta

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

− Proszę o przegłosowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2009 rok.
− Kto jest za?

GŁOSOWANIE 

4 za
1 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2009 
rok został pozytywnie zaopiniowana przez Komisję.

PRZERWA

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

− Wznawiam obrady po przerwie.
− Czy są uwagi do materiałów sesyjnych?

Ireneusz Gawroński                      -                             Zastępca Przewodniczącej Komisji  

- Proszę o omówienie projektu uchwały w sprawie skargi Pana Janusza Ogłódka na działanie 
Burmistrza dot. nielegalnego składowania i magazynowania odpadów.

Marcin Łazarz                   -                             Inspektor Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej   

- Omawia skargę Pana Ogłodka.



Dyskusja  nt:  projektu  uchwały  w  sprawie  skargi  Pana  Janusza  Ogłódka  na  działanie  
Burmistrza dot. nielegalnego składowania i magazynowania odpadów.

W dyskusji udział wzięli:

1. I. Gawroński - Zastępca Przewodniczącej Komisji
2. M. Łazarz - Inspektor Wydziału BK-RM
3. Z. Bazańska - Radna
4. J. Moćko - Członek Komisji
5. A. Świątek - Członek Komisji

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Przechodzimy do omówienia planu pracy na 2010 rok.

Przewodnicząca stwierdziła, że członkowie komisji nie dali propozycji do planu pracy na 2010 rok.

Ireneusz Gawroński                      -                             Zastępca Przewodniczącej Komisji  

- Proponuję  by  w  styczniu  w  planie  pracy  zamieścić  punkt:  „  wydatkowanie  środków  
finansowych  z  dotacji  celowych   na  działalność  statutową  przez  Stowarzyszenie  „Górnik  
Piaski” i CKS – Czeladź. 

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Proszę o przegłosowanie planu pracy Komisji na 2010 rok.( plan pracy stanowi załącznik do 
protokołu)

- Kto z państwa radnych jest za?

GŁOSOWANIE 

4 za
0 przeciw
1 wstrzymał się

Przewodnicząca stwierdziła, że plan pracy Komisji na 2010 rok został przyjęty  przez Komisję.



Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam posiedzenie Komisji

             Przewodnicząca 
Komisji Finansowo-Budżetowej

            Grażyna Strączek

Protokołowała:
Agnieszka Pilarek-Słabikowska
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